
Κύριε Πρύτανη,

Μελέτησα με προσοχή την πρότασή σας για την ανάπτυξη του Δημοκριτείου 

Πανεπιστημίου Θράκης ενόψει αφενός της σημασίας που έχει το Πανεπιστήμιο για την εθνικά 

ευαίσθητη αυτή περιοχή και αφετέρου των νέων δεδομένων που διαμορφώνονται στην ανώτατη 

εκπαίδευση.

Οι απόψεις που διατυπώνετε είναι ενδιαφέρουσες και θα συνεκτιμηθούν στο πλαίσιο της 

επεξεργασίας της πολιτικής μας στα Πανεπιστήμια.

Αντίγραφο της πρότασής σας απέστειλα στον Υπουργό Εθνικής Παιδείας- και 

Θρησκευμάτων.
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